
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Torsdag den 25.april 2018 kl. 18.00 – 20.30 på afd. Sydby, Parkvej 109, 4700 Næstved  

 

Medlemmer:  

Elever: Anton, Caroline og Shakur   

Medarbejderrepræsentanter: Stine, Heidi, Troels, Anne, Søren og Lisbeth  

Forældrevalgte: Henrik, Søren, Anders, Anita, Anne, Rasmus, Lena, Niels, Stine E, Tine og Tonny 

Fra ledelsen: Bo og Annika  

 

Fraværende/afbud:  

 

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af dagsorden (2 minutter) 

Godkendt 

 

 

2. Nyt fra (15 min):  

Elever 

Medarbejder 

Bestyrelsen 

Ledelsen 

 

 

3. D og B: Kantinedriften jf. tidligere orientering. Punktet fremlægges af Morten Rand. 

Der ønskes en drøftelse af vores kommende mulige kantinetilbud på Kobberbakkeskolen.  

Der er et ønske fra bestyrelsesmedlem, at følgende fremlægges før beslutning træffes:  

Hvad er de enkelte afdelingers kantiner/køkkener godkendt til i henhold til Næstved 

Kommunes forskrifter på området. Er det modtagekøkkener, anretter køkkener eller 

produktionskøkkener? 

Hvilke typer af ordninger  har de andre skoler?  

Hvilke regler og lovgivning er gældende for kantinedrift i Næstved Kommune, på 

skoleområdet? 

Er salget fra den samlede kantinedrift i Næstved Kommune udbudspligtigt, da Næstved 

Kommune skal opfattes som en samlet enhed? 

 

 

4. D og B: Årshjul ved Henrik Bang Andersen 

Henrik fremlægger et bud på et årshjul således, at der ud fra dette kan drøftes konkret 

indhold og fokusområder 

 

5. D: En god skoledag er afgørende for elevernes trivsel. Men dette kommer kun af 

medarbejderne trives – hvordan kan dette forbedres. Oplæg ved Henrik Bang 

Andersen. 

 

6. D: Det ønskes at vikarforbruget reduceres. Oplæg ved Henrik Bang Andersen.  
 



 

 

7. Evt.  

 

 

8. Lukket punkt (10minutter) 
 

 

 

O = Orientering 

D= Drøftelse 

B= Beslutning  


